

## Ref. Best. Møde 1. maj 2023

Mødedeltagere: Brian, C-J, Jan, Lena, Poul & Anne Lise

Fraværende: Ingen

### Pkt. 1. Referat fra seneste bestyrelsesmøde

Referatet af 23. marts 2023 blev godkendt.

### Pkt. 2. Gennemgang af indkommen post

**DGI:** holder udvalgmøde d. 22. maj 2023. Brian & Lena deltager.

**DPF:** Der er kommet invitationer med forskellige tilbud og stævner.

### DIF:

Ingen nyheder

### Fælleskontoret/KTIS

Ingen nyheder

### Pkt. 3. Gennemgang af nye og kørende sager.

**A: Café Feven** – C-J oplyser, at den er lukket fra d. 1. maj 2023.

**B: Petanquens dag/Klubdag** – Anne Lise & Brian gav en opdatering af, hvad der er sket og hvad der vil ske i forbindelse med eventen d. 20. maj 2023.

**C: LM 2024** – Vi vil søge om værtskab i efteråret 2023. Det skal vurderes, om vi skal søge til 4-mands eller 6-mands kampe. 6 mands kampe kræver mange baner. Vi har 29 udebaner og 10 indebaner.

**Pkt. 4. Regnskab for marts 2023** - blev taget til efterretning.

### Pkt. 5. Åben for tilføjelser

**Åbningstider iht. vores hjemmeside** – det blev pointeret, at åbningstiderne tirsdag og torsdag aften var forbeholdt træning for DGI- & Licenshold. Hvis medlemmer blot kommer forbi for at spille, så skal de aftale det med deres holdleder, hvis de vil være sikre på, at kunne komme ind samt at have nogle af spille sammen med.

**C-J orienterede** om forskellige tiltag, der bliver udført til **forbedring af problemer i/med hallen**. Der kommer et **ikke-rygerskilt**, som vil blive malet på fliserne.

Mht. **rengøring af toiletter** – efter events skal vi alle hjælpe til med rengøring af toiletterne.

**Povl** foreslog, at vi skulle have **5-6 skærvebaner** udenfor – det blev vedtaget.

### Brian oplyste:

**Grill petanque** - **Brian** har anskaffet en grill og fået tilbud på en hel gris.

**Aktivitetsgruppen** – udgør 5 personer med Inger som leder. På et møde har de bl.a. besluttet at yde støtte til SLT hold, støtte til stafet, hjælpe med indkøb i forbindelse med julearrangementer mv. Ligeledes vil de komme med ideoplæg til halloween, fastelavn mv, arrangere jule- og sommerfest samt hjælp til diverse arrangementer.

**Hjertestarter kurserne** viste sig at være en succes.

Brian vil gerne have **inspiration til nyhedsbrevet**.

**Messing petanque** – vi skal opfordre medlemmerne til at komme et kvarter før start, så der er tid til registrering af deltagerne i dagens spil.

**Sommersjov** – vi skal lave oplæg til, hvilke dage mv. vi kan tilbyde, hvem der skal stå for det mv.

Brian oplyste, at det viste sig, at det **interview Amager Lokalradio** havde lavet i foreningen, allerede var blevet sendt, uden at vi var blevet orienteret om det.

**Pkt. 6 Næste mødedato** er d. 30/5 2023 kl. 19:00 – 3/7 2023 kl. 19:00

Referent: Anne Lise Braat